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Wenjing Qiu 

Shanghai 

+86 21 6080 0215 

wenjing.qiu@hankunlaw.com 

PRACTICE AREAS 
◼ Private equity and venture capital 

◼ Mergers and acquisitions 

◼ Outbound investment 

◼ Foreign direct investment 

◼ Capital markets 

PROFESSIONAL EXPERIENCE 
Ms. Wenjing Qiu's practice focuses on cross-border and domestic mergers and acquisitions, private 

equity investment, venture capital investment, foreign direct investment (FDI), joint ventures and 

pharmaceutical/healthcare-related transactions.  Ms. Qiu's practice covers a variety of industries, 

including technology, the Internet, energy, pharmaceutical and healthcare, culture and entertainment, 

new materials, and consumer goods.  Ms. Qiu has represented many foreign and domestic funds and 

companies in their private equity financing and venture capital investment projects and mergers and 

acquisition transactions.  Ms. Qiu provides a full range of legal services in these transactions and 

projects, including deal structuring, group restructurings, legal due diligence, drafting and reviewing 

transaction documents and leading negotiations.  Ms. Qiu has also acted as the PRC legal adviser 

for issuers in a number of companies' initial public offerings on overseas stock exchanges. 

Prior to joining Han Kun Law Offices, Ms. Qiu practiced for several years with a U.S. law firm and 

a Chinese law firm. 

EDUCATION 
Ms. Qiu graduated from Wuhan University with an LL.B. degree and a Master of Law degree, and 

from Cornell Law School with an LL.M. degree.  Ms. Qiu spent her undergraduate junior year at the 

Université Paris-Sud 11. 

QUALIFICATIONS 
Member of the PRC Bar 

Member of the New York State Bar 

WORKING LANGUAGES 
Chinese, English, French 
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邱文静 

上海 

+86 21 6080 0215 

wenjing.qiu@hankunlaw.com 

业务领域 

◼ 私募股权和风险投资 

◼ 兼并和收购 

◼ 境外投资 

◼ 外商直接投资 

◼ 资本市场 

工作经历 

邱文静律师专长于跨境和境内兼并收购、私募股权投融资、风险投资、外商投资、合资、医

药/医疗行业交易，涉及诸如高科技、互联网、能源、医药健康、文化娱乐、新材料、消费品

等多个行业。邱律师曾代表多家境内外基金及企业完成跨境和境内的私募股权融资和风险投

资项目以及兼并收购项目，并在此过程中提供全程的法律服务，包括设计交易架构、协调重

组事宜、起草和修改交易文件以及负责项目谈判等。邱律师亦曾作为发行人法律顾问参与多

个境外上市项目。 

在加入汉坤律师事务所之前邱文静律师曾在一家美国律师事务所及一家中国律师事务所工作

多年。 

教育背景 

邱文静律师毕业于武汉大学，获法学学士学位和法学硕士学位，其中本科第三学年在法国巴

黎第十一大学交流学习。之后，邱律师赴美国就读于康奈尔大学法学院并获得法学硕士学位。 

执业资格 

中华人民共和国律师执业资格 

美国纽约州律师执业资格 

工作语言 

中文、英文、法语 


